
SODELOVANJE OBČINSKE KONFERENCE ZKS PRI USTALITVENIH PRIZADEVANJIH

Ne le ugotavljanje — tudi ukrepanje
Nobenega dvoma ni več, da moramo prav vsi sodelovati v prizade-

vanjih za ustalitev gospodarstva. Vsakdo mora začutiti, da je od vseh
skupaj in zato tudi od njega odvisen naš nadaljnji razvoj. Še zlasti po-
membno vlogo pa ima pri tem zveza komunistov. Naš pogovor z Mila-
nom Jelencem, izvršnim sekretaijem pri OK ZKS Ljubljana Moste-
Polje, je potekal takole:

Kako bo pri skupnih prizade-
vanjih za utrditev gospodarstva
sodelovala občinska konferenca
ZKS naše občine?

Že prej smo komunisti veliko
govorili o problemih v gospodar-
stvu. Lahko pa rečemo, da jih
nismo dovolj učinkovito reševali.
Imeli smo sicer stališča in sklepe,
toda komunisti v zdhiženem delu
jih niso dovolj prizadevno ure-
sničevali. Poslovno in samou-
pravno so se obnašali premalo
odgovorno. Letos pa je najpo-
membnejša naloga naše občinske
konference prav ustvarjanje ra-
zmer za ustalitev gospodarstva.
To smo tudi zapisali v delovni
načrt. Ne bomo pa ostali le pri

opravljanju analiz, ugotavljanju
in ocenjevanju stanja, temveč
bomo tudi ustrezno ukrepali.

V primerih, ko delovne orga-
nizacije in posamezniki niso
upoštevali dogovorjenih stališč
in odločitev, doslej nismo storili
ničesar. So zdaj predvideni
ukrepi za tiste, ki bodo kršili do-
govore, resolucije in samou-
pravne sporazume?

V takih primerih bo občina
zdaj lahko ukrepala, saj so v pa-
ketu novosprejetih zakonov in
dogovorov predvideni načini za
kaznovanje kršiteljev. Toda
ukrepi naj bi bili še vedno predv-
sem politični.

INaj vam povem primer iz
prakse, ki kaže na neodgovor-
nost nekaterih. Vemo, da v tem
srednjeročnem obdobju vrsta de-
lovnih organizacij nima planskih
dokumentov. Letos ob izdelavi
smernic se je dogajalo isto. Le
deset odstotkov delovnih organi-
zacij je smernice pripravilo pra-
vočasno. Torej poslovodni or-
gani in strokovne službe, ki bi
morali poskrbeti za to, delov-
nemu kolektivu niso pokazali
poti naprej, saj je načrtovanje
osnova vsakega stabilnega go-
spodarstva.

Več bi torej moralo bili osebne
odgovornosti, pa najbrž ne te vodil-
nih delavcev, temveč tudi tistih, ki
opravljajo pomembne družbenopo-
litične in samoupravne dolžnosti!

Seveda, saj vse premalo povezu-
jemo gospodarske rezultate delovne
organizacije s samoupravnimi, dmž-
benopolitičnimi in delovnimi odnosi
v podjetju. V naši občini namrer opa-
žamo da tam, kjer so ti odnosi slabi.
pogosto prihaja tudi do gospodankih
težav. K dobrim odnosom pa lahko
prav gotovo največ prispevajo pred-
sedniki družbenopolitičnih organiza-
cij in samuupravnih organov v po-
djetju ter poslovodni organi.

Občinska konferenca /KS je pred
nedavnim sprejela sklep, da ponovno
oživi delo komisij, ki skrbijo za ure-
sničevanje /akona o združenem delu
v podjetjih. Je ludi to povezano s pri-
/.adevunji /a »stalitev gospodarslva?

Mislim, da smo zadnje čase neko-
liku zaspali pri uveljavljanju zakona
o združenem delu. Predvsem smo
zanemarili podrotje dohodkovnega

povezovanja delovnih organizacij.
Vzemimo primer iz zunanjetrgovin-
ske menjave: Konec lanskega leta
smo se v tozdih dogovorili, kakšna
naj bodo letošnja izvozno-uvozna p-
banja. ISaredili smo tudi načrte — saj
smo jih morali. Od tu dalje pa nismo
prišli, čeprav zakon govori o dohod-
kovnem povezovanju delovnih orga-

nizacij, kar bi moralo zmanjšati te-
žave v zvezi z uvozom. 7ato se tudi
danes pojavlja vprašanje, kako delati
v Salurnusii, Kolinski, Julonu itd.
Naj omenim še to, da smo letos že v
prvih dveh mesecih porabili denar za
uvoz, ki naj bi ga imeii za vse četrtlel-
je. Torej /ačrtane politike spet nismo
vsi upoštevali. DARJA JUVAN


